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Zwracam sig z uprzejm4 prosb? w imieniu mieszkaric6w

Zawi(;lapo raz koleiny o budowg ulicy Suszyckiej, kt6ra jest

w katastrofalnym stanie. Ulic4 t4 jeZdh4duze cigZarowe samochody

nnosz?c klgby kurzu iniszcz4nawierzchnig drogi. Ostatnio naprawa

polegala na zasypaniu ,dzit)r" w drodze, co i tak rozjeldzily cigzkie

samochody. Nalezy mvr6ci6 uwagg, ze na ulicy Suszyckiej jest zakaz

wjazdu pojazd6w powyZej 3,51.

Ulica Suszycka wymaga budowy, dlatego juZ dziS wnioskujg

o wpisanie tej ulicy do budZetu na20l9 rok, a w najblizszym czasie

o wyr6wnanie i naprawg drogi, aby samochody mogly bezpiecznie

przejechai.

W zal4czeniu podpisy mieszkaric6w ulicy Suszyckiej.

Uprzejmie prosz? Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowa2ariem


